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Sportsko –Rekreativni Klub „Marina 4.juli" 
             Zemun, Kej oslobođenja bb 

 

ZAPISNIK SA ODRŽANE REDOVNE IZBORNE SKUPŠTINE 

Redovna Izborna skupština SRK „Marina 4.jul" održana je 11.02.2017. godine sa početkom u 14 
časova u velikoj sali Poljoprivrednog fakulteta Nemanjina 6, Zemun. 

Sednicu je otvorio predsednik kluba Predrag Mandić i nakon pozdravne reči prisutnima, 
napomenuo da je ovo redovna izborna skupština kluba. Predsednik je konstatovao da je sednica 
sazvana u skladu sa Statutom i na osnovu uvida u spisak članova kluba utvrdio da je prisutna 
većina članova te da postoji kvorum za punovažan rad i odlučivanje.Takođe je napomenuo da ova 
sednica treba da se održi u dva dela, i to: Prvi deo se odnosi na donošenje odluke o radu u 
proteklom periodu i organizaciono tehnička pitanja, a drugi deo je izborni tj. biraće se novi članovi 
delegata skupštine 10:1, kao i članovi Upravnog i Nadzornog odbora, zbog skorog isteka mandata 
sadašnjim članovima organa uprave kluba te je predložio sledeći: 

DNEVNI RED 

*Prvi deo 

1. Donošenje odluke o usvajanju izveštaja o poslovanju, finansijskog izveštaja-završnog računa 
za 2016 godinu 

2. Organizaciono-tehnička pitanja, stanje posle ledohoda-preduzete mere 

*Drugi deo 

1. Donošenje odluke o izboru: - Radnog predsedništva-predsedavajućeg i 2 člana -verifikaciona 
komisija od 3 člana -zapisničara i 2 overača zapisnika 

2. Donošenje odluke o izboru delegata Skupštine 10:1- 23 člana 

3. Donošenje odluke o izboru 5 članova Upravnog odbora 

4. Donošenje odluke o izboru Nadzornog odbora 3 člana 

Predloženi Dnevni red je usvojen jednoglasno 

*Prvi deo 

1.tačka 

Nakon izlaganja predsedavajućeg i diskusije , gde se pohvaljuje rad na izveštaju koji je razumljiv, 
koncizan i konkretan prikazuje najvažnije stavke iz bilansa stanja i bilansa uspeha i konkretne 
troškove po svim elementima. Skupština usvaja Izveštaj o radu za protekli period jedanglasno. 

2.tačka 

Nakon izlaganja predsedavajućeg koji je izneo osnovne karakteristike sadašnjeg stanja posle 
ledohoda i štete koja je pričinjena na objektima, zamolio je prisutne članove  i napomenuo da je 
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Vanredna skupština donela odluku da se pomogne solidarno najmanje po 2.000,00 dinara 
da to učine što pre, kako bi Klub što pre sanirao štetu.  
Za reč se javio i potpredsednik Dušan Dragin i izneo detaljnije podatke oko organizacije akcije 
saniranja štete. Preduzete su, odmah nakon izveštaja komisije o pričinjenoj šteti, nabavke 
materijala, prikupljene su ponude, razmatrane su i izabrani su najpovoljniji i najozbiljniji ponuđači. 
On je zahvalio Branku Nikoliću oko stručne pomoći i napomenuo da blagajna vodi posebnu 
evidenciju oko troškova sanacije. 
 
Predsednik je zatražio od Skupštine da donese odluku da sredstva koja eventualno ostanu 
slobodna od naplaćene takse za zelenu površinu i zimski vez da se iskoriste za sanaciju, jer smo 
planom održavanja objekata predvideli svega 200.000,00 dinara .  
Skupština jednoglasno prihvata ovaj predlog. 
Bilo je pitanja oko izdavanja lokala i dali je potpisan ugovor . Odgovor predsedavajućeg je da je 
ugovor potpisan i da je trebalo da restoran počne sa radom 15 februara, no obzirom na ovu 
situaciju očekuje se da će se steći uslovi da počne sa radom  barem 01.03. 
Nakon ovog izlaganja i diskusije Skupština je usvojila drugu tačku uz jedan glas protiv i jedan glas 
uzdržan. 

*Drugi deo 

1.tačka 

Na predlog predsedavajućeg izabrana su dva člana Radnog predsedništva 1. Dragin Dušan i 2. 
Nebojša Mihailović.  

Da bi izborna skupština mogla normalno da radi i donosi odluke predložena su za izbor i tri člana 
Verifikacione komisije i to: 

1. Miladinović Branislav 

2. Todorov Borislav 

3. Ilijašević Mladen  

Skupština je jednoglasno prihvatila ovaj predlog 

Za zapisničara je predložen Stevan Milojević, a za overivače zapisnika Mladen Ilijašević i 
Branko Nikolić, što je Skupština jednoglasno prihvatila. 

Verifikaciona komisija je podnela izveštaj i utvrdila da sednici prisustvuje 120 članova od ukupnog 
broja članova od 212, i da prema tome izborna Skupština može da radi i donosi pravosnažne 
odluke. 

Izveštaj verifikacione komisije jednoglasno je prihvaćen. 

2.tačka 

Predsedavajući je dao reč izvestiocu komisije koja je formirana na sednici od 24.12.2016 godine 
sa zadatkom da pripremi izbornu sednicu i da predloži kandidate, razgovara sa potencijalnim 
kandidatima koji hože da preuzmu odgovornost i da rade za dobrobit kluba. Izvestioc je Borivoje 
Kalinčević 
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Izneo je da se komisija rukovodila nekim parametrima i kriterijumima prvenstveno dobrovoljnosti 
,  redovnosti i angažovanosti u dosadašnjem radu tako da za Skupštinu delegata predlažio 
sledeće članove : 

1.Novokmet Nenad   2.Radovanović Borivoje 

3.Kozlovački Milorad  4.Bujagić Dušan 

5.Nikolić Rajko   6.Šljukić Živko 

7.Tatomir Ninoslav   8.Milisavljević Nebojša 

9.Todorov Borislav   10.Vavan Dušan 

11.Jelić Radovan   12.Radivojević Igor 

13.Milošević Milan  14.Nikolić Branko 

15.Kalinčević Borivoje  16.Dupalo Stevo 

17.Milićević Vukašin  18.Smiljanić Aleksandar  

19.Trkulja Bojan   20.Sokolović Igor 

21.Stojaković Slobodan  22.Trajković Nenad 

23.Papović Branko 

Posle kraće diskusije i primedbi zašto nije ovaj spisak dostavljen ranije Skupština usvaja 
predložene delegate skupštine sa jednim glasom protiv i jednim uzdržanim 

3.Tačka 

Reč dobija član komisije izvestioc Borivoje Kalinčević i naglašava da su zauzeti isti kriterijumi a 
da se posebno komisija opredelila da osveži Upravni odbor sa novim članovima, tako predlaže 
Skupštini za članove Upravnog odbora 

1.Mandić Predrag 

2.Dragin Dušan 

3.Kesić Davor 

4.Mišić Darko 

5.Gaicki Đorđe 

Posle kraće diskusije i iste primedbe Skupština usvaja predlog sa jednim glasom protiv i jednim 
uzdržanim. 

4.Tačka 

Izvestilac Kalinčević upoznao je Skupštinu sa predlogom Nadzornog odbora i obrazložio da 
članovi Nadzornog odbora ostaju isti obzirom da su dobro radili a da su tokom prethodne godine 
dva člana koja se predlažu kooptirana mesto druga dva.Tako da konačan predlog je: 
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1. Nedeljković Miomir 

2. Mihailović Nebojša 

3.Kremzer Radoje 

Iste primedbe jednog člana zašto ovaj predlog nije dostavljen ranije Skupština usvaja predlog sa 
jednim gladom protiv i jednim uzdržanim. 

Skupština je jednoglasno donela odluku da se izabere Mandić Predrag kao lice ovlašćeno za 
zastupanje i predstavljanje Kluba. 

Ukoliko bude potrebno da se podnese prijava u odgovarajući registar APR. Jednoglasno je doneta 
odluka da se izabere Stevan Milojević 

Nakon svega Predsedavajući se zahvalio Skupštini na poverenju i obećao da će se zalagati i truditi 
da svi organi Kluba budu maksimalno angažovani da klub radi još bolje nego u prethodnom 
mandatu. 

Sednica je zaključena u 15,30 časova, 

     

        Zapisničar     Predsednik Kluba u funkciji 

        Predsedavajućeg 

__________________    __________________________ 

Stevan Milojević                 Predrag Mandić 

            Overači zapisnika 

                                           _____________________ 

                                              Mladen Ilijašević 

                                            _____________________ 

     Branislav Nikolić 


